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Bemærkninger 

Fraværende: Elevrepræsentanterne deltager ikke i mødet, Maria Larsen.  

Referent: Helle Mandrup 

Dagsorden  
 

1 Godkendelse af dagsorden og referat, 
punkter til eventuelt. ( 5 min ) 
 

Intet til referat 

2 Nyt fra elevrådet 

- Arbejdet i elevrådet ligger stille pga 

Corona 

 

 Intet til referat 

3 Nyt fra skolen ( 30 min ) 

 Corona skole, status 

 

 

 

 

 

 

 

 

JR fortæller, at Corona skolen er godt i gang. 
Der er cirka 40 børn tilmeldt 
nødpasning/nødundervisning, deraf flest fra 
de yngste klasser. Online undervisning har 
fundet en god og varieret form. Der er 
kommet mange gode tilbagemeldinger fra 
forældrene til de enkelte klasseteam. Der er 
tæt kontakt omkring det enkelte barn både 
mht. til læring og trivsel. 
RF- efter forældrerunde i SB, blev der ytret 
ønske om mere bevægelse i online 
undervisningen samt givet tilsagn om, at det 
var ok at spørge forældrene om indkøb til 
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 Idrætsskolen, Aktiv eftermiddag, 

tilbagemelding på evaluering fra 

Dansk Skoleidræt 

 

 

 

 

 

 Legeplads, status 

 

 

 SFO, tilbagemelding fra 

forvaltningen på, hvornår modul-

ordningen skal evalureres, og hvad 

skal der lægges op til fremadrettet.  
 
 
 
 
 

 

 Affaldssortering 
 

madlavning, der kan anvendes i 
madkundskab online. 
SL har et ønske om, at lærerne i 
madkundskab vurderer, om det er muligt at 
være mere i køkkenet med børnene, når 
børnene vender tilbage til skolen igen. 
JR fortæller, at det er lærerne, der 
organiserer og tilrettelægger undervisningen 
ud fra fagets formål. Faget er tildelt en 
økonomisk ramme, som lærerne prioriterer 
aktiviteterne indenfor. Denne ramme er ikke 
beskåret i indeværende skoleår. 
 
 
 
 
Skolen har gjort klar til en ny periode med 
Aktiv eftermiddag, den åbnes først op når 
foreningslivet starter op igen. 
Evalueringen er gennemført med hjælp fra 
Dansk Skoleidræt. Den viser, at der fortsat er 
stor opbakning fra alle sider til Idrætsskolen,  
at ønsket om en fælles stærk profil for skolen 
er i positiv udvikling og at der fortsat er ønske 
om kompetenceudvikling af personalet. 
 
Der arbejdes fortsat med det praktiske 
forarbejde i forhold til etablering af legeplads. 
 
 
Forvaltningen har meldt tilbage, at SFO 
modulordningen evalueres politisk på mødet i 
maj måned. Der er endnu ikke lavet oplæg til 
dette. 
 
RF ønsker punktet SFO – modulordning til 
drøftelse på næste møde. 
 
 
 
 
Opstart af affaldssortering er udskudt indtil 
videre. 
 

4 Prioritering af det fremtidige arbejde 
med principper (30 min) 
 
Følgende principper arbejdes der på: 

 SFO: der er et arbejde i gang i 

personalegruppen, samtidig afventes 

forvaltningens udspil på baggrund af 

Brugertilfredshedsundersøgelsen og 

ændring af bekendtgørelsen. 
 

Det blev aftalt, at der skal arbejdes videre 
med følgende principper: 
 
Ekskursioner og lejrskoler 
 
Elevplaner 

.  
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 Sorg – og krisehandleplan, har været 

drøftet i SB, afventer drøftelse i 

personalegruppen og tilretning 
 
Følgende princip mangler vi at se på 
ifølge tidligere aftaler: 
 

 Underretning af hjemmet vedr. 

standpunkt 
(hænger sammen med elevplaner) 
 

Følgende principper er ikke revideret 
inden for de sidste to år: 

1. Deling af klasse 

2. Ekskursioner og lejrskoler 

3. Elevplaner 

4. Uddeling af materialer 

5. Vikardækning 
Inden mødet bedes du sende din 
prioritering af punkterne til Rikke. 
 
Følgende ønsker er frembragt på 
tidligere møder: 

 SL ønsker punkt med ’Drøftelse af 

princip for Aktiv Eftermiddag’ 
 
 
 
 
 
 
 
 

 MD ønsker drøftelse af ’åben skole’ 

– (ligger indenfor for drøftelse af 

princip for ”Undervisningens 

organisering”, som sidst var på SB 

juni 2020, hvor det blev besluttet 

ikke at lave et princip) 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsen er ikke enige om, hvorvidt 

der er grundlag for udarbejdelse af et princip. 

Forslag om en generel drøftelse af, hvad et 

princip er, bistået af ”Skole og Forældre”. 

RF ønsker punktet Aktiv eftermiddag taget op 

på næste møde. 

 

 

Punktet ”åben skole” sættes på dagsordenen 

på et senere møde, hvor der vil blive 

orienteret om ”åben skole” på Harte skole.  

 

5 Evaluering af skoleåret 20/21 (30 min) 
Skoledagens struktur (ringetider), §16 d 
(korte skoledage), skoleårets struktur 
 (temadage), indsatsområder ( Harte skoles 
værdier og idrætsskoleprofil ) 
 

På grund af Corona situationen er det svært 
at evaluere på indeværende skoleår, da 
mange ting ikke har været og ikke vil være 
mulige at afprøve. Skolens ledelse lægger op 
til, at der ikke foretages ændringer i forhold til 
det kommende skoleår. 
 
 

6 Evt.  
Intet til referat 
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